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Abstract (en)
A measuring combination is formed by linking a current sensor (12) with non-magnetic toroidal core (16) and a power supply transformer (14) with
magnetic circuit (20) arranged around the toroidal core (16). The first secondary winding (18) of the current sensor (12) is situated closer to the
primary conductor (15) than the second secondary winding (22) of the power supply transformer (14). Application: inherent-current trigger for circuit
breaker. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un combiné de mesure est formé par I'association d'un capteur de courant (12) a tore amagnétique (16) et d'un transformateur d'alimentation (14)
a circuit magnétique (20) agencé autour du tore (16). Le premier enroulement secondaire (18) du capteur de courant (12) est situé plus pres du
conducteur primaire (15) que le deuxiéme enroulement secondaire (22) du transformateur d'alimentation (14). Application : déclencheur a propre
courant pour disjoncteur. <IMAGE>
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